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COMMITMENT BY  
Legrand Care Germany 

 
Complying with the rules of business ethics is one of the Fundamental Principles of Legrands 
Corporate social responsibility. 
 
The Group’s main focus is on the four pillars: 

- Anti-corruption, 
- Sanctions/Embargoes Compliance, 
- Fraud Awareness/, 
- Fair Competition 

 
Beyond my own personal commitment on these issues, I fully support the implementation of our compliance 
training regime covering these topics-- compliance training is awareness-raising and critical for my Staff and 
the organization as a whole.  This training will enforce Group’s Compliance requirements via our own our 
internal practices/procedures, making compliance part of our DNA. 
 
To be precise, I commit to fully supporting the training of associates regarding the compliance-related rules 
and procedures applicable to their jobs, so they are properly informed of the risks to which they may expose 
themselves or Legrand. 
 
I am happy to do all I can to increase awareness that the Group’s charters, procedures and good practice 
guides, along with related training media, are available on the DIALEG home page, in a section entitled 
“Compliance”, and that these materials are supplemented locally by our own internal procedures and training 
materials. 
 
Each employee may consult their Compliance Officer, their HR Representative, their direct Manager, or the 
Legal Affairs Department to clarify any questions regarding compliance, to dispel any doubts or ask any 
questions they may have about Compliance at Legrand.  Employees will be made aware that anonymous 
reporting of ethics / compliance violations can also be made through Legrand.signalement.net. 
 
It is up to each individual working at Legrand Care Germany to be vigilant and active in service to our 
compliance requirements.  I thank you all for joining me in this commitment. 
 
 
 
 
 
 
 
José Carlos Escamilla      Sven Duncker 
 
GM Legrand Care GmbH      Deputy GM Legrand Care GmbH 
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COMMITMENT BY  
Legrand Care Deutschland 

 
 
Die Einhaltung der Regeln der Geschäftsethik ist eines der Grundprinzipien von Legrands 
Soziale Verantwortung des Unternehmens. 
 
Das Hauptaugenmerk der Gruppe liegt auf den vier Säulen: 
- Korruptionsbekämpfung, 
- Sanktionen/Embargos Compliance, 
- Sensibilisierung für Betrug/, 
- Fairer Wettbewerb 
 
Über unser persönliches Engagement in diesen Bereichen hinaus unterstützen wir voll und ganz die 
Umsetzung unseres Compliance-Schulungssystems, das diese Themen abdeckt - Compliance-Schulungen sind 
bewusstseinsbildend und entscheidend für unsere Mitarbeiter und die gesamte Organisation.  Diese 
Schulungen werden die Compliance-Anforderungen der Gruppe durch unsere eigenen internen 
Praktiken/Verfahren durchsetzen und Compliance zu einem Teil unserer DNA machen. 
 
Um genau zu sein, verpflichten wir uns, die Schulung der Mitarbeiter in Bezug auf die für ihre Arbeit 
geltenden Compliance-Regeln und -Verfahren zu unterstützen, damit sie über die Risiken, denen sie sich 
selbst oder Legrand aussetzen können, richtig informiert sind. 
 
Wir sind gerne bereit, alles zu tun, um das Bewusstsein dafür zu schärfen, dass die Chartas, Verfahren und 
Leitfäden der Gruppe sowie die entsprechenden Schulungsmedien auf der DIALEG-Homepage unter der 
Rubrik „Compliance“ verfügbar sind und dass diese Materialien vor Ort durch unsere eigenen internen 
Verfahren und Schulungsmaterialien ergänzt werden. 
 
Jeder Mitarbeiter kann sich an seinen Compliance-Beauftragten, seinen Personalverantwortlichen, seinen 
direkten Vorgesetzten oder an die Rechtsabteilung wenden, um Fragen zur Compliance zu klären, Zweifel 
auszuräumen oder Fragen zur Compliance bei Legrand zu stellen.  Die Mitarbeiter werden darauf 
hingewiesen, dass anonyme Meldungen über Verstöße gegen die Ethik/Compliance auch über 
Legrand.signalement.net erfolgen können 
 
Es liegt an jedem Einzelnen, der bei Legrand Care Deutschland arbeitet, wachsam und aktiv zu sein, um 
unsere Compliance-Anforderungen zu erfüllen.  Wir danken Ihnen allen, dass Ihr Euch uns bei dieser 
Verpflichtung anschließt. 
 
 
 
 
 
 
 
José Carlos Escamilla      Sven Duncker 
GM Legrand Care GmbH      Deputy GM Legrand Care GmbH 
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